



Credit: Daniel Straimer / TUM Venture Labs

DEUTSCH:

Mit den TUM Venture Labs wollen wir in Partnerschaft mit UnternehmerTUM das enorme Gründerpotential an der Technischen Universität München nochmals um den Faktor 10 effektiver erschließen. In dem Netzwerk von 10 Venture Labs fördern wir Gründungsideen auf High-Tech-Zukunftsfeldern bis zur Marktreife. Ich danke Philipp Gerbert, CEO der TUM Venture Labs, und dem Team von TUM Forschungs- und Technologietransfer (TUM ForTe) für ihre großartig beherrzte Arbeit!

Wir unterstützen Gründer:innen mit technischer und sozialer Infrastruktur, Venturing-Programmen und einem unschätzbar wertvollen Netzwerk aus Expert:innen, welterfahrenen Partnerunternehmen, Investor:innen und Mentor:innen. Eine unserer engagierten Unterstützerinnen ist Antonella Mei-Pochtler, die sich höchst kompetent als Mitglied des Verwaltungsrats in die TUM Venture Labs einbringt. Gemeinsam wollen wir München zur europäischen Tech-Gründermetropole Nr.1 machen.

ENGLISH:

TUM Venture Labs, partnering with UnternehmerTUM, is to make leveraging the Technical University of Munich's enormous start-up potential ten times more effective. Our network of 10 Venture Labs accompanies and promotes start-up ideas in the high-tech fields of the future, all the way to market readiness. I would like to thank Philipp Gerbert, CEO of TUM Venture Labs, and the team from the TUM Office for Research and Innovation (TUM ForTe) for their fantastic and robust efforts!

We support founding entrepreneurs with technical and social infrastructure, Venturing programs and an invaluable network of experts, pragmatically experienced partner companies, investors and mentors. One of our highly committed backers is Antonella Mei-Pochtler, who contributes her renowned expertise to TUM Venture Labs as a member of the Administrative Board. Together we want to make Munich the No. 1 Tech start-up metropolis in Europe!

<https://www.venturelabs.tum.de/en/venturelabs/home/>

Technische Universität München #entrepreneurship #startups #university #founders
Gerhard Kramer